
Motion till SRFLs årsmöte 2024-03-02 gällande uppfödarmöten. 

 

Min uppfattning är att många uppfödare saknar att det anordnas uppfödarmöten så därför tycker jag 

man behöver åtgärda det.  

Mitt förslag är att årsmötet tar ett beslut att man har minst 3 fysiska uppfödarmöten/år i anslutning 

till rasspecialer. Vilka specialer tar styrelsen beslut om i något möte efter årsmötet. Förslagsvis så fort 

som möjligt så att det kan läggas ut datum snabbt vilket ger både uppfödare och rasklubb/AK 

möjlighet att planera.  

Känner att det är viktigt att rasklubb i samarbete med AK får med sådana här träffar i sin årliga 

planering. Och på specialer är det så många uppfödare som ändå åker så det blir naturligt att ha möte 

då. Plus att man då kan få en bra spridning över landet.  

För att visa hur jag tänker så föreslår jag om 2024 följande: 

Möte 1: 20240526 Piteå som då täcker norr/öst 

Möte 2: 20240614 Leksand täcker mitten/mitten. Är Lapphunds SM och förhoppningsvis kan ett 

uppfödarmöten hjälpa till att dra dit lite extra folk så det blir av denna gång. 

Möte 3: 20240707 Tvååker täcker söder/västra. Då det är svensk vinnare så kommer det troligen bli 

många som åker dit.  

Om man tycker dessa ligger för tätt inpå varandra så kan man kanske byta ut Piteå mot Sundsvall som 

är på hösten. Men tanken är att upplägget kan vara liknande varje möte då det främst är för att täcka 

flera områden så därför gör det inget att de ligger nära varandra tidsmässigt.  

Men det här är som sagt bara ett förslag på hur det kan se ut.  

Motionen är att årsmötet tar ett beslut angående att man ska ha 3 uppfödartmöten/år i anslutning till 

rasspecialer. Då vi har en populär ras och med det fått många nya uppfödare så är det enormt viktigt 

att vi har ett samarbete och kommunikation uppfödare mellan men även med rasklubb /AK. 
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